
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZŠ ŘEČANY NAD LABEM 

DNE 14. 10. 2019 
 

Přítomni: Mgr. Doubravová, Ing. Matoušková, A. Navrátilová, P. Venclová                      

                    
Hosté:        Mgr. Zemánek 

Program:  
1. Schválení programu ŠR 

2. Projednání a schválení výroční zprávy ZŠ za rok 2018/2019 

3. Projednání a schválení změny školního řádu 

4. Diskuse, různé 

   

1. Schválení programu ŠR 
     Program byl jednomyslně schválen. 

      

2. Projednání a schválení výroční zprávy ZŠ za rok 2018/2019 

     Znění výroční zprávy měli všichni členové týden dopředu k prostudování. Výroční zpráva 

byla projednána a schválena bez připomínek.  

 

3. Projednání a schválení změny školního řádu 

     Členové ŠR byly seznámeni s doplněným zněním školního řádu: 

„Povinnosti zákonných zástupců 

Dokládat důvody nepřítomnosti dítěte a žáka ve vyučování (každá nepřítomnost žáka ve 

škole musí být omluvena písemně zákonným zástupcem žáka nejpozději do pěti 

pracovních dnů po ukončení absence).“ 

      Změna školního řádu byla jednomyslně schválena. 

 

4. Diskuse, různé 

     - Ředitel školy seznámil přítomné stručně s dotačním programem „Šablony II“ 

     - Ředitel školy požádal paní starostku o součinnost v řešení problému volného pohybu psů 

       v areálu školy - občané budou upozornění hlášením místního rozhlasu a v Řečanském  

       zpravodaji. 

     - Zástupkyně ředitele školy seznámila zástupce obce a rodičů s využíváním elektronické 

        třídní knihy a elektronické žákovské knížky. 

     - Paní starostka navrhla využít služeb a nabídky paní Mgr. Hany Janouškové k přípravě 

        a výuce anglického jazyka dětí předškolního věku. Ředitel školy projedná s vedoucí  

        učitelkou MŠ možnost vést výuku v době uvolnění jednoho oddělení MŠ v odpoledních 

        hodinách v prostorách MŠ. V návaznosti by se dalo uvažovat o zavedení nepovinného 

        předmětu Aj také od 1. třídy ZŠ. V kladném případě by zastupitelstvo obce projednalo 

        možnost financování výuky nepovinného předmětu, a to od příštího školního roku. 

     - Paní starostka informovala ředitele školy, že by bylo vhodné se inspirovat ZŠ Dolní 

        Břežany, kde se starosta obce zasadil o získání dotace na posílení polytechnické výchovy 

        a vybavení odborné učebny novým zařízením. ZŠ Řečany by se mohla v budoucnu 

        inspirovat a vyvíjet v této oblasti podobným způsobem. 

     

         

 

                 

 Zapsala: Mgr. N. Doubravová 


